



SUPREME COURT OF CANADA

BULLETIN OF PROCEEDINGS

This Bulletin is published at the direction of the Registrar and is for general information only. It is not to be used as evidence of its content, which, if required, should be proved by Certificate of the Registrar under the Seal of the Court. While every effort is made to ensure accuracy, no responsibility is assumed for errors or omissions.

During Court sessions, the Bulletin is usually issued weekly.

To get copies of any document referred to in the Bulletin please click on this link: <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-eng.aspx>.

Please consult the Supreme Court of Canada website at www.scc-csc.ca for more information.

COUR SUPRÊME DU CANADA

BULLETIN DES PROCÉDURES

Ce Bulletin, publié sous l'autorité du registraire, ne vise qu'à fournir des renseignements d'ordre général. Il ne peut servir de preuve de son contenu. Celle-ci s'établit par un certificat du registraire donné sous le sceau de la Cour. Rien n'est négligé pour assurer l'exactitude du contenu, mais la Cour décline toute responsabilité pour les erreurs ou omissions.

Le Bulletin paraît en principe toutes les semaines pendant les sessions de la Cour.

Pour obtenir des copies de tout document mentionné dans le bulletin, veuillez cliquer sur ce lien : <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-fra.aspx>.

Pour de plus amples informations, veuillez consulter le site Web de la Cour suprême du Canada à l'adresse suivante : www.scc-csc.ca

May 8, 2026

1 - 7

Le 8 mai 2026

Contents
Table des matières

Leave applications filed / Demandes d'autorisation déposées.....	1
Judgments on leave applications / Jugements sur demandes d'autorisation	2
Motions / Requêtes	5
Pronouncements of reserved appeals / Jugements rendus sur les appels en délibéré.....	7

NOTICE

Case summaries included in the Bulletin are prepared by the Office of the Registrar of the Supreme Court of Canada (Law Branch) for information purposes only.

AVIS

Les résumés des causes publiés dans le bulletin sont préparés par le Bureau du registraire (Direction générale du droit) uniquement à titre d'information.

**Leave applications filed /
Demandes d'autorisation déposées**

A.D.

A.D.

c. (42272)

P.M., et al. (Qc)

P.M., et al.

DATE DE PRODUCTION : le 1er avril 2026

**Judgments on leave applications /
Jugements sur demandes d'autorisation**

May 7, 2026

GRANTED

Jessie Haggai v. Marie-Josée Loiselle, in her capacity as assistant syndique of the Ordre des pharmaciens du Québec (Que.) (Civil) (By Leave) ([41976](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-030633-234, 2025 QCCA 932, dated July 25, 2025, is granted with costs in the cause. The schedule to serve and file appeal documents will be established by the Registrar.

Justice Côté took no part in the judgment.

DISMISSED

Godwin Smith v. City of Winnipeg (Man.) (Civil) (By Leave) ([41994](#))

The motion for an extension of time is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AI24-30-10120, 2025 MBCA 15, dated February 12, 2025, is dismissed.

Abdelaziz Dardari, Hanane Hasni and Adam Dardari v. Attorney General of Canada and Attorney General of Quebec (Que.) (Civil) (By Leave) ([42011](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-700088-237, 2025 QCCA 892, dated July 15, 2025, is dismissed with costs to the respondent, Attorney General of Canada.

Jason M. Cloth v. Attorney General of Canada (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41978](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-299-23, 2025 FCA 117, dated June 13, 2025, is dismissed with costs.

Akim Hardy v. His Majesty the King (Que.) (Criminal) (By Leave) ([42065](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-10-004071-234, 2025 QCCA 1165, dated September 17, 2025, is dismissed.

Bell Canada, Rogers Communications Inc., Cogeco Communications Inc., Videotron Ltd., Telus Communications Inc., Shaw Communications Inc. and Canadian Communication Systems Alliance v. Copyright Collective of Canada, Canadian Broadcasters Rights Agency, Canadian Retransmission Collective, FWS Joint Sports Claimants Inc., Canadian Retransmission Right Association, Society of Composers, Authors and Music Publishers of Canada, Border Broadcasters Inc., Major League Baseball Collective of Canada Inc. and Direct Response Television Collective Inc. (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41926](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-57-24, 2025 FCA 92, dated May 8, 2025 is dismissed with costs.

Raheel Shahid and Gunter Lorberg v. Anna McKee (Ont.) (Civil) (By Leave) ([42109](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-24-CV-0912, 2025 ONCA 666, dated September 25, 2025, is dismissed with costs.

Le 7 mai 2026

ACCORDÉE

Jessie Haggai c. Marie-Josée Loiselle, en sa qualité de syndique adjointe de l'Ordre des pharmaciens du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41976](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-030633-234, 2025 QCCA 932, daté du 25 juillet 2025, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause. Le calendrier de signification et de dépôt des documents d'appel sera établi par la registraire.

La juge Côté n'a pas participé au jugement.

REJETÉES

Godwin Smith c. Ville de Winnipeg (Man.) (Civile) (Autorisation) ([41994](#))

La requête en prorogation du délai est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéro AI24-30-10120, 2025 MBCA 15, daté du 12 février 2025, est rejetée.

Abdelaziz Dardari, Hanane Hasni et Adam Dardari c. Procureur général du Canada et procureur général du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) ([42011](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-09-700088-237, 2025 QCCA 892, daté du 15 juillet 2025, est rejetée avec dépens en faveur de l'intimé procureur général du Canada.

Jason M. Cloth c. Procureur général du Canada (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41978](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-299-23, 2025 CAF 117, daté du 13 juin 2025, est rejetée avec dépens.

Akim Hardy c. Sa Majesté le Roi (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([42065](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-10-004071-234, 2025 QCCA 1165, daté du 17 septembre 2025, est rejetée.

Bell Canada, Rogers Communications inc., Cogeco Communications inc., Vidéotron ltée, Société Telus Communications, Shaw Communications inc. et Canadian Communication Systems Alliance c. Sociétés de gestion collective, Agence des droits des radiodiffuseurs canadiens, Société collective de retransmission du Canada, FWS Joint Sports Claimants inc., Association du droit de retransmission canadien, Société canadienne des auteurs, compositeurs et éditeurs de musique, Border Broadcasters inc., Major League Baseball Collective of Canada inc. et Société de gestion collective de publicité directe télévisuelle inc. (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41926](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-57-24, 2025 FCA 92, daté du 8 mai 2025, est rejetée avec dépens.

Raheel Shahid et Gunter Lorberg c. Anna McKee (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([42109](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-24-CV-0912, 2025 ONCA 666, daté du 25 septembre 2025, est rejetée avec dépens.

**Motions /
Requêtes**

April 29, 2026 / Le 29 avril 2026

Order on Motion for accommodation

Ordonnance sur la requête en accommodement

**NAMED PERSONS v. ATTORNEY GENERAL OF CANADA
(B.C.) (41981)**

THE CHIEF JUSTICE:

UPON APPLICATION by the appellants for accommodation for filing sensitive materials;

AND THE MATERIAL FILED having been read;

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion is granted in part.

The appellants and respondent are permitted to file the unredacted, sealed electronic versions of their respective materials, including their respective factums and records, by way of secure transfer directly from the Registry of the British Columbia Court of Appeal to the Registry of the Supreme Court of Canada.

The Registrar may provide directions for the form of secure transfer to be used to file the above-mentioned material in this matter.

The appellants and respondent shall file 10 print copies of their respective unredacted factums and 10 print copies of their respective unredacted condensed books following the procedures for filing sealed and confidential documents in the *Rules of the Supreme Court of Canada*. The appellants and respondent are dispensed with the requirements under rules 35 and 36, as applicable, to file print copies of the unredacted records and books of authorities, if any.

The request to dispense with the requirement of Rule 19.1(2) *Rules of the Supreme Court of Canada*, that the appellants and respondent must file with the Registrar redacted print versions of their factums, records, books of authorities, and condensed books is denied.

The request to permit the appellants and respondent to file their materials on appeal in electronic format only, is denied in part, subject to the particulars ordered above.

The parties are invited to bring a motion for directions concerning, as applicable, sealing orders, service of documents, filing requirements and the hearing of the appeal.

À LA SUITE DE LA DEMANDE des appelantes en vue d'obtenir un accommodement relatif au dépôt de documents de nature délicate;

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés;

IL EST PAR LES PRÉSENTES ORDONNÉ CE QUI SUIIT :

La requête est accueillie en partie.

Les appelantes et l'intimé peuvent déposer les versions électroniques scellées et non caviardées de leurs documents respectifs, y compris leurs mémoires et dossiers respectifs, par voie de transmission sûre directe du greffe de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique au greffe de la Cour suprême du Canada.

La registraire pourra fournir des directives quant au formulaire de transmission sûre à remplir afin de déposer les documents mentionnés précédemment en lien avec la présente affaire.

Les appelantes et l'intimé doivent déposer 10 copies imprimées de leurs mémoires non caviardés respectifs et 10 copies imprimées de leurs recueils condensés non caviardés respectifs suivant les procédures de dépôt de documents scellés et confidentiels prévues dans les *Règles de la Cour suprême du Canada*. Les appelantes et l'intimé sont dispensés de respecter les exigences applicables prévues aux règles 35 et 36 visant le dépôt de copies imprimées des dossiers et recueils de sources non caviardés, le cas échéant.

La demande de se voir dispenser de l'exigence prévue au par. 19.1(2) des *Règles de la Cour suprême du Canada*, portant que les appelantes et l'intimé doivent déposer auprès de la registraire des copies caviardées de la version imprimée de leurs mémoires, leurs dossiers, leurs recueils de sources et leurs recueils condensés, est rejetée.

La demande visant à autoriser les appelantes et l'intimé à déposer leurs documents d'appel uniquement en format électronique est rejetée en partie, sous réserve des détails mentionnés plus haut.

Les parties sont invitées à présenter une requête sollicitant des directives concernant, le cas échéant, les ordonnances de mise sous scellés, la signification de documents, les exigences de dépôt et l'audition de l'appel.

**Pronouncements of reserved appeals /
Jugements rendus sur les appels en délibéré**

May 8, 2026

**41296 Patrick Street Holdings Ltd. v. 11368 NL Inc. (N.L.)
2026 SCC 15**

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Newfoundland and Labrador, Number 202001H0054, 2024 NLCA 11, dated March 28, 2024, heard on October 15, 2025, is dismissed with costs. Karakatsanis, Côté and Martin JJ. dissent.

[LINK TO REASONS](#)

Le 8 mai 2026

**41296 Patrick Street Holdings Ltd. c. 11368 NL Inc. (T.-N.-L.)
2026 CSC 15**

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de Terre-Neuve-et-Labrador, numéro 202001H0054, 2024 NLCA 11, daté du 28 mars 2024, entendu le 15 octobre 2025, est rejeté avec dépens. Les juges Karakatsanis, Côté et Martin sont dissidentes.

[LIEN VERS LES MOTIFS](#)

- 2025 -

OCTOBER – OCTOBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			1	YK 2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	H 13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	

NOVEMBER – NOVEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	H 11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23						
30	24	25	26	27	28	29

DECEMBER – DÉCEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	23	24	H 25	H 26	27
28	29	30	31			

- 2026 -

JANUARY – JANVIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
				H 1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

FEBRUARY – FÉVRIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28

MARCH – MARS						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	NR 21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31				

APRIL – AVRIL						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			1	2	H 3	4
5	H 6	7	8	9	OR 10	OR 11
OR 12	OR 13	14	15	16	17	18
19	RV 20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30		

MAY – MAI						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
					1	2
3	4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	H 18	19	20	21	22	23
24						
31	25	26	27	28	29	30

JUNE – JUIN						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	23	24	25	26	27
28	29	30				

JULY – JUILLET						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			H 1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	

AUGUST – AOÛT						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	H 3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24					
30	31	25	26	27	28	29

SEPTEMBER – SEPTEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		1	2	3	4	5
6	H 7	8	9	10	11	RH 12
RH 13	14	15	16	17	18	19
20	YK 21	22	23	24	25	26
27	28	29	H 30			

Sitting of the Court /
Séance de la Cour

Court conference /
Conférence de la Cour

Holiday / Jour férié

CC
H

18 sitting weeks / semaines séances de la Cour

87 sitting days / journées séances de la Cour

9 Court conference days /
jours de conférence de la Cour

3 holidays during sitting days /
jours fériés durant les séances

Rosh Hashanah / Nouvel An juif

Yom Kippur / Yom Kippour

Orthodox Easter / Pâques orthodoxe

Naw-Rûz

Ridván

RH

YK

OR

NR

RV